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                                                   Zápis 
 

                  z 7. zasedání Zastupitelstva města Zubří,   
                             konaného dne 05.09.2023 

 

1. Zahájení, schválení programu 
Ustavující zasedání ZM Zubří se konalo od 15.00 hod. v depozitáři v Zubří, na ulici Hlavní 824, 
Zubří. Zahájil ho a řídil Aleš Měrka starosta města.  
Konstatuji, dle prezenční listiny, že z celkového počtu 21 členů zastupitelstva se do této chvíle 
dostavilo 20 členů, nepřítomen Jiří Krupa, zasedání je tedy schopno se usnášet. Bod č. 6 bude 
stažen z programu. 
Pan Masařík: měli jsme grémium, kdy jsme velkou část věnovali doplnění výborů, pokud se 
nedomluvíme, tak jsme si řekli, že tyto body budou staženy. Tak proč jsou v programu? 
Starosta: váš požadavek nás zaskočil. Brali jsme to jako věc, která je domluvená. Já v tom 
problém nevidím, proto je to v programu. 
Pan Plucnar: k FV a KV byl jsem velmi překvapen, že má být 9-členný, bod přece není připraven. 
Pan Janků: minulé ZM jsem sledoval on-line, je chci všechny poprosit, aby mluvili do mikrofonu, 
skutečně to není slyšet. 
 
Návrh programu:                
 

1.    Zahájení, schválení programu 
2.    Jmenování zapisovatele a určení ověřovatelů zápisu 
3.    Volba návrhové komise 
4.    Dotazy k činnosti RM 

                                                                                
   

5.    Jednací řád Zastupitelstva města Zubří 
6.    Vyhlášení záměru na prodej nemovité věci – části pozemku p. 

č. 1059/7 
7.    Rozpočtové opatření ZM 6/2023 
8.    Ocenění VH majetku SOMV – kanalizace a ČOV 
9.    Ocenění VH majetku města Zubří – kanalizace a vodovody 

10.    Dotace – prodejna COOP na Starém Zubří 
11.    Plán investic do roku 2025 - informace 
12.    Závěrečný účet SMR za rok 2022 
13.    Závěrečný účet SOMV za rok 2022 
14.    Změna ve složení Rady města Zubří 
15.      Doplnění členů FV 
16.    Doplnění členů KV 
17.    Zpráva finančního výboru 

                                                                                 
 

18.    Diskuze 
19.    Závěr 
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Hlasování o programu po vyřazení bodu 6. 
Usnesení: 
ZM 7/01 ZM schvaluje program 7. zasedání ZM podle předloženého návrhu, po úpravě. 

Hlasování o usnesení: pro 14, proti 2, zdrželi se 4. Nepřítomen Jiří Krupa. 
 
2. Jmenování zapisovatele a ověřovatelů zápisu 
Zapisovatelkou zasedání starosta jmenoval paní Ing. Michaelu Wrobelovou. Ověřovateli budou  
pan Radim Krůpa a pan Petr Randus. 
 
3. Volba návrhové komise 
Do návrhové komise byli navrženi paní Petra Brokešová, pan Vlastislav Janků, pan Josef Malina. 
Předsedou bude pan Malina. 
 
Usnesení: 
ZM 7/02 ZM schvaluje návrhovou komisi ve složení: 
 Předseda: Josef Malina 
 Členové:   Vlastislav Janků 
                                         Ing. Petra Brokešová 
 
Hlasování o usnesení: pro 17, proti 0, zdrželi se 3. Nepřítomen Jiří Krupa. 
 
4. Dotazy k činnosti RM 
Pan Janků: RM 17/235 Dodatek č. 2 ke smlouvě o dílo Rekonstrukce interiéru Klubu Zubří, 
proč nás neinformujete, já jsem myslel, že se tam budeme scházet a neděje se to. 
Starosta: pracovní skupina, byla za účelem projektu, co 14 dnů probíhají kontrolní dny a 
projednáváme, co je potřeba. Problémy řešíme na místě.  
Pan Janků: my jsme měli několik připomínek, kde jsme upozorňovali, co vše není v projektu. Já 
jsem si myslel, že ty připomínky budeme kontrolovat. Já se pak nechci divit, co tam všechno 
nebude. 
Starosta: připomínky jsme konzultovali. Vše je děláno dle jejich doporučení. 
Pan Janků: RM 18/240 Výběrové řízení rider – uzavření leasingové smlouvy, RM 18/241 
Výběrové řízení rider – uzavření kupní smlouvy jedním usnesením rušíme splátky a druhým to 
kupujeme za hotové peníze? 
Pan Palacký: ze začátku se jevila nabídka, že bude výhodná s Esoxem, ale nakonec to bylo lepší 
vzít za hotové. 
Pan Janků: RM 21/269 Veřejná zakázka „Opravy místních komunikací Zubří 2023“ – výběr 
nejvhodnější nabídky a schválení smlouvy o dílo, o jaké komunikace se jedná? 
Starosta: jedná se o komunikace pod dotací, na Sídlišti, ulice u Tisu. 
Pan Janků: RM 21/264 Komunikační systém MUNIPOLIS, o co jde? 
Starosta: je to aplikace a lze přes ní hlásit závady. Využívají to obce. 
Pan Janků: RM 20/254 kanalizace Nádražní, je RM oprávněná tento dodatek uzavřít? 
Starosta: Rada města je oprávněná tento dodatek uzavřít, jinak by ho neuzavřela. 
Pan Palacký: Ano. Došlo se k závěru, že RM schválí dodatek č. 1. RM ho schválila s vědomím 
toho, že je to potřeba. 
Pan Janků: nerozporuji, jestli je ta cesta potřeba nebo ne. ZM bylo seznámeno s tím, že tato 
komunikace bude příští rok, nebylo to ani v rozpočtu, vy jste ani neoslovili 3 firmy. Aby ZM mělo 
nějakou představu o ceně. Vy jste to podali tak, že RM schválila zakázku za 3 miliony jen tak. 
Starosta: o tom asfaltovém povrchu jsem špatně informoval já, za to jsem se i omluvil. Součástí 
zakázky je jen asfalt na místě výkopu. Finální asfaltový povrch by se dělal až v příštím roce. To 
jsem se takto domníval, že je to technologický postup, protože se takto postupovalo i na ulici 
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Hamerská. Tedy povrch 1,5 m se bude dělat ještě letos a oni s tím počítají při pracech a 
následné hutnění bude probíhat tak, aby na něj firma mohla poskytnout záruku. A ten asfaltový 
povrch se musí udělat letos, protože je to podmínka toho projektu, že má být dokončena stavba 
do konce září. Já jsem si v březnu myslel, že ten asfaltový povrch je v celé šířce, ale nebyl. 
Zjišťoval jsem, proč jsme nedali ten asfalt v celé šířce už od samého začátku v roce 2017, tak je 
to z toho důvodu, že bychom neměli nárok na dotaci. Ta dotace je na vybudování odpadního 
potrubí, není určena na asfaltování cest. 
Pan Janků: to není vícepráce, my dáváme úplně jinou zakázku firmě, která tu měla pracovat 
v roce 2024. Měli jste udělat poptávku nebo VŘ. RM zadala novou zakázku v hodnotě 3 mil. Kč 
bez VŘ. Podívejte se do VŘ, jak se dělá poptávkové řízení. 
 
●●●15:28 přišel Jiří Krupa 
 
Starosta: ale my jsme poptávali nějaké firmy. 
Pan Palacký: to nejde porovnávat, nějaké firmy jsme poptali, ale neřeknu vám od koho. 
Pan Janků: tak znovu, jestli máte poptávku od 3 firem, tak to předložte. Ale říct, že to neukážete? 
pan Plucnar: snad všechny firmy, které dělají podkládky, tak si s tím poradí. 3 mil. by se soutěžit 
měly. 
Pan Masařík: my jsme minulé ZM odsouhlasili 75 tisíc pro HC, tak se chci zeptat, co dostali. 
Pan Malina: všichni, kdo si to vybojovali, dostanou oblečení, tričko, mikinu, tepláky. 
Pan Masařík: u posledního fin. výkazu jsme měli 17 tisíc na účtu, a byl tam dluh asi 200 tisíc 
korun, jaká je příčina? 
Starosta: chodí nám větší fa od firmy Tech-art stav. 
Pa Palacký: částka na účtu je taková, jaká je. Platíme pravidelně. Ale nic s tím nemůžu dělat.  
Už byl i horší stav, např. vloni. Kulturní dům máme uhrazen cca 40 mil. 
Pan Masařík: jet po hraně, že nemáme nic na účtu, není odpovědné. Může se něco stát. 
Pan Masařík 19/249, 20/255 participativní rozpočet, v jakém je to stavu, není k tomu informace. 
Starosta: revokace - bylo to chybně zvoleno v usnesení, činnost není anulována, jen jsem ji 
přejmenoval na pracovní skupinu. 
Pan Malina: je vybráno 6 projektů, ty se připravují, celkem bylo 33 nápadů.  Nebyly většinou 
dodrženy podmínky, které jsme si řekli. 
Pan Masařík RM 20/254 ul. Nádražní, kdo se tomu věnuje ze ZM? 
Starosta: určitě starosta je za to zodpovědný. 
Pan Masařík RM 21/266 rozpočtové opatření po úpravě, co tam je po úpravě. 
Starosta: to má na starosti pan Palacký, přidávali jsme 100 tisíc na roznos ZN.  
Pan Plucnar: v jakém stavu je participativní rozpočet, jak je to daleko? 
Starosta: jsou 3 projekty, které připravujeme, 2 jsou pro OV, on-line poplatky je ten 3. projekt, ten 
chystáme. 
Pan Janošek: příprava ostrůvku, připravujeme, 2. projekt, popelnice bude vrácena k bráně, jak 
bylo původně. 
 
5. Jednací řád Zastupitelstva města Zubří 
Tajemník: od června t.r. probíhá příprava nového jednacího řádu Zastupitelstva města Zubří. Dne 
03.07.2023 se konalo jednání zástupců všech politických subjektů v ZM za účasti právníka, se 
kterým město Zubří spolupracuje. 
Tajemník: vyvstalo 5 otázek, na kterých se zástupci při jednání neshodli, proto proběhla anketa, 
jejíž výsledky byly promítnuty do konečného návrhu JŘ (viz příloha).  
 
Anketní otázka se týká hned dvou bodů aktualizovaného jednacího řádu ZM a to začátku a 
konce jednání ZM obsažené v §5 (2) b) a také v §8 (12) 
  
Zasedání zastupitelstva se konají v časovém rozmezí od 14:00 do 20:00 hod. s tím, že 
starosta je oprávněn stanovit i pozdější čas zahájení zasedání (s přihlédnutím k navrženému 
programu). 
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Pokud nejsou projednány všechny body schváleného programu rozhodne zastupitelstvo 
hlasováním zda: 
a)    bude zasedání prodlouženo, a to maximálně o jednu hodinu (v případě rozhodování o 
zásadních otázkách města výjimečně i o delší dobu), 
b)    bude zbývající program projednán v jiném termínu, který ještě na daném zasedání 
zastupitelstvo schválí; v takovém případě budou o tomto termínu, místě a programu 
informování způsobem uvedeným v čl. 5 odst. (4) výše.  
A/    Zasedání zastupitelstva se konají v časovém rozmezí od 14:00 do 20:00 hod.           
B/    Zasedání zastupitelstva se konají v časovém rozmezí od 15:00 do 21:00 hod. 

  
2. Anketní otázka se týká §6 bod (3) 

 (3)     Starosta je oprávněn z relevantních důvodů stanovit, že členové ZM se budou moci 
v určitých obdobích účastnit na jednání ZM i distančně formou videokonference, 
to však při zajištění dodržení zákonných podmínek jednání ZM. 
  
A/ chci ponechat stávající ustanovení 
B/ chci vypustit /zrušit/ toto ustanovení   

3. Anketní otázka se týká §8 (9) a) 
 (9)     Příspěvky osob v rámci rozpravy podléhají těmto pravidlům: 
a)    nikdo nebude mluvit v rámci jednoho projednávaného bodu programu více než dvakrát 
(pozn.: toto neplatí pro technické poznámky a odpovědi na dotazy), 
b)    doba vystoupení v rámci jednoho projednávaného bodu bude maximálně 3 minuty v jednom 
vystoupení, u předkladatele maximálně 5 minut, 
c)    technické poznámky a odpovědi v rámci dotazů na činnost rady města mohou trvat 
maximálně 1 minutu. 
Předsedající je oprávněn z důvodů hodných zřetele povolit z těchto pravidel výjimku. 
  
A/ chci ponechat stávající ustanovení 
B/ chci vypustit /zrušit/ ustanovení a)  nikdo nebude mluvit v rámci jednoho projednávaného 
bodu programu více než dvakrát 
(pozn.: toto neplatí pro technické poznámky a odpovědi na dotazy),  

4. Anketní otázka se týká návrhu nově vložit do jednacího řádu následující text: 
 Požádá-li o jmenovité hlasování třeba jen jeden z přítomných členů zastupitelstva, je 
předsedající povinen dát výsledek zapsat do usnesení k příslušnému bodu jednání. 
  
A/ nesouhlasím s vložením tohoto bodu do jednacího řádu B/ souhlasím s vložením tohoto 
bodu do jednacího řádu  

5. Anketní otázku vkládám já. Nově máme v jednacím řádu §5  
(3)     Materiály určené pro zasedání ZM předkládá navrhovatel prostřednictvím MěÚ tak, aby 
mohly být členům ZM doručeny alespoň 7 dnů před zasedáním ZM 
(nejedná-li se o postup dle čl. 2 odst. (2) výše, kdy musí být materiály předloženy co nejdříve to 
bude možné, ne však později než do začátku zasedání ZM). 
Materiály se zasílají elektronicky na emailovou adresu člena zastupitelstva, a zároveň jsou 
uloženy na cloudu (v listinné podobě se materiály nevyhotovují).  
A/ materiály mi stačí zaslat na emailovou adresu a uložit na cloud 
B/ chci mít připravenou přenosnou paměťovou kartu „flashdisk“ 
 Výsledek: 

1a 1b 2a 2b 3a 3b 4a 4b 5a 5b 

1 0 1 0 1 0 0 1 0 1 

0 0 0 0 0 0 0 0 0 0 



5 
 

1 0 1 0 1 0 1 0 1 0 

0 0 0 0 0 0 0 0 0 0 

0 1 1 0 0 1 0 1 1 0 

1 0 1 0 1 0 1 0 1 0 

1 0 1 0 1 0 1 0 1 0 

0 1 1 0 1 0 1 0 1 0 

1 0 1 0 1 0 1 0 1 0 

0 1 1 0 0 1 1 0 1 0 

1 0 1 0 1 0 1 0 1 0 

0 1 0 1 0 1 0 1 1 0 

1 0 1 0 1 0 1 0 1 0 

1 0 1 0 1 0 1 0 1 0 

1 0 1 0 1 0 1 0 1 0 

0 1 0 1 0 1 0 1 1 0 

0 1 0 1 0 1 0 1 1 0 

0 1 0 1 0 1 0 1 1 0 

1 0 1 0 1 0 1 0 1 0 

1 0 1 0 1 0 1 0 1 0 

0 1 0 1 0 1 0 1 1 0 

11 8 14 5 12 7 12 7 18 1 

 
●●● Přišel pan Jiří Krupa 
 
Diskuse: 
Pan Janků: my jsme bojovali za svobodu slova, vy projev omezujete. Byli jsme na předvádění 
hlasovacího systému v Rožnově, v jakém stádiu se nachází ten hlasovací systém pro Zubří?  
Tajemník: toto byla moje iniciativa, a proto jsem Vás zastupitele do Rožnova pozval. IT v Rožnově 
byli ochotni Vám zastupitelům tento systém odprezentovat. Výhodou je, že vidíte hned, jak kdo 
hlasoval, kdo se a v jakém pořadí přihlásil do diskuse atd.  Jsem přesvědčený, že takový systém 
zpřehlední a zjednoduší jednání ZM. Já tento systém doporučuji. Bude záležet na vašem 
rozhodnutí, zda tyto náklady zahrneme do rozpočtu na příští rok nebo ne. Pokud k tomu bude vůle 
a dostanu toto za úkol, tak bych byl rád, kdyby mi všichni zastupitelé odsouhlasili tento konkrétní 
systém, který nám byl prezentován v Rožnově a potvrdili mi e-mailem souhlas.  
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Zároveň jsem vás na včerejším kontrolním a finančním výboru požádal o nominaci zástupce 
opozice, který bude přítomen vyjednáváním o ceně za tento IT systém. Navrhli jste pana Petra 
Randuse a já souhlasím. 
Pan Janků: naše vůle je to určitě, to zpřehlednění. Já vidím rozpor v tom, že je začátek ve 14:00.  
To se mi nelíbí. Lidé jsou v práci. A omezení času je také nevhodné. To je zbytečné. 
Starosta: ZM jsou ze zaměstnání uvolněni, občané si to můžou pustit kdykoliv. 
Pan Randýsek: jsou města, kde mají ZM i od 8:00 h. 
Pan Plucnar: oceňuji, že jsme se na tom mohli podílet, ale mám problém, to omezení v bodě č. 9 
lze k téže věci mluvit pouze 2x, to se mi nelíbí. 
Paní Piskořová: anketu jsme vyplnili, tak by to mělo být jasné. Nějaké drobné překlepy jsem tam 
našla, opravte prosím chyby. 
Tajemník: to jste mi mohla napsat a nečekat na zastupitelstvo.  
Pan Randus: jaké budou tedy kroky, pro pořízení? 
 
ÚKOL ZM: tajemník zřídit hlasovací zařízení a oslovit firmu pro 20, zdržel se 1 pan Jurajda. 
 
Pan Masařík: já bych se nebál zveřejňovat důvodové zprávy, jinde v obcích to funguje. 
Je to služba občanům. Žádám o jmenovité hlasování. 
 
Usnesení:  
ZM 7/03 ZM schvaluje Jednací řád Zastupitelstva města Zubří dle důvodové zprávy, po 

opravách. 
 
Hlasování o usnesení: pro 13 pan Krůpa, pan Randýsek, pan Konkoľ, paní Mikulenková, pan 
Jurajda, paní Oplatková, paní Říhová, pan Měrka, paní Cabáková, pan J. Holiš, pan Krupa, pan 
Malina, paní Brokešová, zdrželi se 2 pan Janků, pan Zeman, proti 6 pan Randus, pan J.Krupa, 
paní Piskořová, pan Plucnar, pan Masařík, M. Holiš   
 
6. Rozpočtové opatření ZM 6/2023 
Pan Palacký: V souladu s § 16 zákona č. 250/2000 Sb., o rozpočtových pravidlech územních 
rozpočtů, ve znění pozdějších předpisů, je předloženo Zastupitelstvu města Zubří k projednání 
rozpočtové opatření ZM č. 6/2023. 
RM projednala návrh na své 21. schůzi dne 30.08.2023. 
 
RO ZM 6/2023 

v tis Kč 
§ pol P+ P- V+ V- Pozn. 
 1121 3 200 0 0 0 Zvýšení příjmu SD - DPPO 
 1122 689 0 0 0 DPPO za obec – dle DAP 
 4116 1 700 0 0 0 Zvýšení příjmů – neinvestiční transfery 

2321 6121 0 0 1 600 0 Kanalizace Nádražní – úprava povrchů 
3113 5336 0 0 3 253 0 Průtoková dotace – šablony ZŠ 
3613 6121 0 0 400 0 Zvýšení výdajů – č. 824, PD HZ v Centru 
6399 5365 0 0 689 0 DPPO za obec – dle DAP  

     celkem         5 589            0       5 942      0  
  P  V F  
upr. rozpočet 
po RO 5 

  
166 040 

  
183 533 

 
  17 493 
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Úpravy RO 5        5 589        5 942        353  
upr. rozpočet 
po RO 6 

  
171 629 

  
189 475  

 
  17 846 

 

    
Komentář: 
• Pol. 1121 – zvýšené příjmy se sdílené daně z příjmů právnických osob 
• Pol. 1122 – zvýšení hodnoty přiznané DPPO za město z daňového přiznání - příjem 
• Pol. 4116 – korekce – zvýšení příjmů z neinvestičních transferů – po poskytnutí 

průtokových dotací školám v průběhu roku  
• Par. 2321 – úprava povrchu komunikace ul. Nádražní – po realizaci kanalizace – dodatek 

SoD 
• Par. 3113 – průtoková dotace – šablony ZŠ Zubří 
• Par. 3613 – zvýšení investičních výdajů – reko v budově č. 824, vyšší výdaje za PD – 

přestavba kotelny v centru na HZ 
• Par. 6399 – zvýšení hodnoty přiznané DPPO za město z daňového přiznání - výdaj 
 

 
Tabulka změn radou v průběhu celého roku: 

rozpočet – par./pol. rorm1 rorm2 rorm4 rorm5 rormx rormx rormx rormx součet 
Pol.1342  - 3 - -     3 
Pol.4111 - 13 - -     13 

§1014 -30 -   -50  -         -80 
§2212 - - - -500     -500 
§2321 - - - -500     -500 
§3111 - -479 - -     -479 
§3113 - - - -500     -500 
§3326 - 30 - -     30 
§3349 - - - -100     -100 
§3412 -150 -   -  -         -150 
§3511 -300   100  -  -         -200 
§3513 - 37 - -     37 
§3613 - -315 

 
-17 -     -332 

 §3632 150 -   -  -28         122 
§3633 10 -   -           10 
§3722 - - - -222     -222 
§3745 - - -353 -     -353 
§4351 - - - -54     -54 
§5299 - -1 - -     -1 
§6118 - -18 

 
- -     -18 

§6310 - - - -500     -500 
§6402 -30 -   -  -         -30 
§6409 - - - -100     -100 

 
Diskuse: 
Pan Plucnar: hasičská zbrojnice, chápu správně, že pan Trčka vyprojektoval za 169 tisíc Kč a 
dalších 100 tisíc Kč má zvýšení? 
Pan Palacký: zvýšení je pouze o 50 tisíc Kč. 
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Pan Zeman: kanalizace – Nádražní, zjišťoval jsem, jestli je v souladu, tak, jak to děláme. Dělá se 
to již od projektu u nás, je to postup neobvyklý. Ty vícenáklady by šly za městem, takže je to 
problém, jaký závazek na sebe město přebírá. 
Druhá věc je z dotací, dotační titul bude naplněn, tak jak má být. Co se dělaly finální povrchy, tak 
se dělaly v čase. Sloučení dvou zakázek, nejsme v kolizi se zákonem? Mně to nepřijde v souladu 
se zákonem., např. hřiště u staré školy, těch přešlapů teď bylo několik. Je to tedy v souladu? Dotaz 
na pana Janoška, je to jeho kompetence. Chtěl bych znát ty 3 firmy, které byly osloveny. Došlo 
k úpravě projektu? 
Pan Janošek: pokud se týká povrchu, byla firma upozorněna, aby hutnila povrch. Tam problém 
není. K propadům by nemělo dojít, je tam záruční doba.  
Pan Palacký: já firmy jmenovat nebudu, odmítám na dotaz odpovědět. 
Starosta: firmy budou sděleny mimo veřejné ZM. 
Pan Randus: bavíme se o veřejných penězích, to není firma pana Palackého.  
Starosta: pan Palacký vám to sdělí, ale ne na kameru. 
 
Usnesení: 
ZM 7/04 ZM schvaluje rozpočtové opatření ZM č. 6/2023, kterým se provádí změna rozpočtu 

pro rok 2023. 

Hlasování o usnesení: pro 11, proti 5, zdrželi se 5. 
 
7. Ocenění VH majetku SOMV – kanalizace a ČOV 
Pan Palacký: Na 6. zasedání ZM dne 08. 06. 2023 byl schválen záměr vkladu VH Sdružení obcí a 
měst mikroregionu Vsetínsko (dále jen „SOMV“) do společnosti Vodovody a kanalizace Vsetín, a.s. 
(dále jen „VaK“), IČ: 47674652, sídlem Jasenická 1106, 755 01 Vsetín.  

Dle ustáleného postupu VaKu byly v mezidobí uskutečněny kroky, směřující k dalšímu milníku 
převodu, a to určení a zejména zastupitelstvem města odsouhlasení hodnoty nepeněžního vkladu  

Oproti kanalizačním a vodovodním řadům města je vklad majetku SOMV složitější o ten fakt, že je 
nutno se vypořádat se smlouvami z roku 2004, kde je stále zakotveno právo zpětné koupě, a navíc 
schválit následný způsob převodu akcií ze SOMV na město Zubří. 
 
V příloze jsou předloženy znalecké posudky, ze kterých vyplývá hodnota nemovitých věcí – 
kanalizačních řadů SOMV ve městě Zubří a ČOV Zubří pro potřeby převodu nemovitých věcí 
formou nepeněžitého vkladu, odpovídající stavu ke dni ocenění.  
 
Pokud jde o výši akcií, ta pak odpovídá každé tisícikoruně, tj. výpočet je jasný.  
Otázka procentního stanovení majetkového podílu ve VaK je ovšem složitější, neboť každým 
vkladem se základna mění a nelze odtržitě hodnotit jednotlivé návrhy vkladů. Orientační zvýšení 
procentního podílu dle předběžného propočtu se nyní propočítává. Toto zvýšení zohlední, jak vklad 
majetku města, tak následný převod ze SOMV.   
 
Rada města projednala tento bod dne 30.08.2023 na své 21. schůzi. 
 
Diskuse: 
Starosta: ve VaKu je celkem 65 akcionářů, Zubří bude po vkladu 4 největším akcionářem.  
Pan Plucnar: my moc chvátáme, podklady jsme dostali teprve v úterý, pak byla rada, kam stále 
pospícháme? 
Pan Masařík: byla vytvořena pracovní skupina, která se neschází. Pak nám pošlete zhruba 100 
stran textu, z radních nepřišel nikdo, aby nám to vysvětlit. Rád bych viděl ten harmonogram, který 
má 15 bodů. 
Starosta: my nespěcháme, vždyť se to táhne už 8 let.  
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ÚKOL ZE ZM: pan Palacký pošle všem zastupitelům harmonogram. 
 
Pan Masařík: chci vyzvat ZM, aby bylo více lidí přizváno k těmto otázkám. Bylo by vhodné, 
abychom získali více míst v dozorčí radě VaKu. 
Pan Zeman: to se musí dopředu připravit, chystá se to i rok dopředu. 
Akcie má hodnotu 1000 Kč je něčím podložená? 
Starosta: já jsem na valné hromadě VaKu, kde by se řešil vklad majetku nebyl, takže tuto informaci 
nemám podloženou.  
Pan Palacký: Ano 1000 Kč, je hodnota jedné akcie. 
 
Usnesení: 
ZM 7/05 ZM schvaluje předložený znalecký posudek č. 652 - 14 / 2023 ze dne 17.08.2023, 

zpracovaný znalcem Ing. Pavlem Hrubým, kterým je oceněn nepeněžitý vklad 
vodohospodářského majetku Sdružení obcí Mikroregionu Vsetínsko, IČ: 702 38 880, 
Vsetín, Svárov 1080, PSČ 755 01 - kanalizační řady ve výši 14 124 000 Kč, 
vybudovaného či rekonstruovaného v rámci realizace projektu ISPA Čistá řeka 
Bečva na katastrálním území města Zubří nebo sloužícího občanům města Zubří do 
základního kapitálu společnosti Vodovody a kanalizace Vsetín, a. s., IČ: 47674652, 
Vsetín, Jasenická 1106, PSČ 755 01, v souladu s Memorandem o vzájemné 
spolupráci mezi Sdružení obcí Mikroregionu Vsetínsko, IČ: 70238880, Vsetín, 
Svárov 1080, PSČ 755 01 a společností Vodovody a kanalizace Vsetín, a. s., 
IČ: 47674652, Vsetín, Jasenická 1106, PSČ 755 01 ze dne 21.12.2021, dle 
důvodové zprávy. 

 
Hlasování o usnesení: pro 14, proti 0, zdrželi se 7. 
 
Usnesení: 
ZM 7/06 ZM schvaluje předložený znalecký posudek č. 651 - 13 / 2023 ze dne 29.08.2023, 

zpracovaný znalcem Ing. Pavlem Hrubým, kterým je oceněn nepeněžitý vklad 
vodohospodářského majetku Sdružení obcí Mikroregionu Vsetínsko, IČ: 70238880, 
Vsetín, Svárov 1080, PSČ 755 01 - čistírna odpadních vod ve výši 31 118 000 Kč, 
vybudovaného či rekonstruovaného v rámci realizace projektu ISPA Čistá řeka 
Bečva na katastrálním území města Zubří nebo sloužícího občanům města Zubří do 
základního kapitálu společnosti Vodovody a kanalizace Vsetín, a. s., IČ: 47674652, 
Vsetín, Jasenická 1106, PSČ 755 01, v souladu s Memorandem o vzájemné 
spolupráci mezi Sdružení obcí Mikroregionu Vsetínsko, IČ: 70238880, Vsetín, 
Svárov 1080, PSČ 755 01 a společností Vodovody a kanalizace Vsetín, a. s., 
IČ: 47674652, Vsetín, Jasenická 1106, PSČ 755 01 ze dne 21.12.2021, dle 
důvodové zprávy. 

  
Hlasování o usnesení: pro 14, proti 0, zdrželi se 7. 
 
Usnesení: 
ZM 7/07 ZM bere na vědomí, že za vnesení nepeněžitého vkladu vodohospodářského 

majetku specifikovaného ve znaleckých posudcích č. 652 - 14 / 2023 ze dne 17. 08. 
2023 a č. 651 - 13 / 2023 ze dne 29. 08. 2023, zpracovaných znalcem Ing. Pavlem 
Hrubým v hodnotě 45 242 000 Kč, společnost Vodovody a kanalizace Vsetín, a. s., 
IČ: 47674652, Vsetín, Jasenická 1106, PSČ 755 01 vydá Sdružení obcí 
Mikroregionu Vsetínsko, IČ: 702 38 880, Vsetín, Svárov 1080, PSČ 755 01 níže 
uvedené akcie, které Sdružení obcí Mikroregionu Vsetínsko, IČ: 70238880, Vsetín, 
Svárov 1080, PSČ 755 01 následně se souhlasem Valné hromady společnosti 
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Vodovody a kanalizace Vsetín, a. s., IČ: 47674652, Vsetín, Jasenická 1106, PSČ 
755 01 bezúplatně převede na město Zubří: 
 
počet akcií:     45 242 kusů 
druh akcií:     kmenové akcie 
podoba akcií:     listinné  
forma akcií:     na jméno s omezením převoditelnosti 
jmenovitá hodnota jedné akcie:  1 000 Kč 
emisní kurz jedné akcie:   1 000 Kč, 
dle důvodové zprávy. 

 
Hlasování o usnesení: pro 12, proti 0, zdrželi se 9. 
Usnesení: 
ZM 7/08 ZM schvaluje dohodu o zrušení uplatnění práva zpětné koupě ze dne 20.06.2022 

se „Sdružením obcí Mikroregionu Vsetínsko, IČ: 70238880, Vsetín, Svárov 1080, 
PSČ 755 01“, dle důvodové zprávy. 

Hlasování o usnesení: pro 12, proti 0, zdrželi se 9. 
 
Usnesení: 
ZM 7/09 ZM schvaluje dodatek č. 3 ke kupní smlouvě ze dne 08.07.2004 se „Sdružením 

obcí Mikroregionu Vsetínsko, IČ: 70238880, Vsetín, Svárov 1080, PSČ 755 01“, 
kterým se ruší článek VI. Kupní smlouvy - Výhrada zpětné koupě, dle důvodové 
zprávy. 

 
Hlasování o usnesení: pro 12, proti 0, zdrželi se 9. 
 
Usnesení: 
ZM 7/10 ZM schvaluje dodatek č. 3 ke kupní smlouvě ze dne 31.08.2004 se „Sdružením 

obcí Mikroregionu Vsetínsko, IČ: 70238880, Vsetín, Svárov 1080, PSČ 755 01“, 
kterým se ruší článek VI. Kupní smlouvy - Výhrada zpětné koupě, dle důvodové 
zprávy. 

 
Hlasování o usnesení: pro 12, proti 0, zdrželi se 9. 
 
8. Ocenění VH majetku města Zubří – kanalizace a vodovody 
Pan Palacký: na 6. zasedání ZM dne 08. 06. 2023 byl schválen záměr vkladu VH města do 
společnosti Vodovody a kanalizace Vsetín, a.s. (dále jen „VaK“), IČ: 47674652, sídlem Jasenická 
1106, 755 01 Vsetín. Dle ustáleného postupu VaKu byly v mezidobí uskutečněny kroky, směřující 
k dalšímu milníku převodu, a to určení a zejména zastupitelstvem města odsouhlasení hodnoty 
nepeněžního vkladu.  

V příloze předkládám znalecké posudky znalce Ing Pavla Hrubého, ze kterého vyplývá hodnota 
nemovitých věcí - kanalizačních a vodovodních řadů ve městě Zubří, pro potřeby převodu 
nemovitých věcí formou nepeněžitého vkladu, odpovídající stavu ke dni ocenění.  
 
Pokud jde o výši akcií, ta pak odpovídá každé tisícikoruně, tj. výpočet je jasný.  
Otázka procentního stanovení majetkového podílu ve VaK je ovšem složitější, neboť každým 
vkladem se základna mění a nelze odtržitě hodnotit jednotlivé návrhy vkladů. Orientační zvýšení 
procentního podílu dle předběžného propočtu se nyní propočítává. Toto zvýšení zohlední, jak vklad 
majetku města, tak následný převod ze SOMV.   
Rada města projednává tento bod dne 30.08.2023 na své 21. schůzi. 
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Diskuse: 
Pan Masařík: kolik ty posudky stály peněz? 
Starosta: cca 60 tisíc korun. 
Pan Palacký: kolem 50 tisíc a budeme to přeúčtovávat VaKu po převodu. 
 
Usnesení: 
ZM 7/11 ZM souhlasí s hodnotou nepeněžitého vkladu majetku-kanalizačních řadů, 

odpovídající stavu ke dni ocenění 15.08.2023 schválením znaleckého posudku Ing. 
Pavla Hrubého č. 649-11 / 2023 ve výši 28 543 000 Kč, dle důvodové zprávy. 

 
Hlasování o usnesení: pro 14, proti 0, zdrželi se 7. 
Usnesení: 
ZM 7/12 ZM souhlasí s hodnotou nepeněžitého vkladu majetku-vodovodních řadů, 

odpovídající stavu ke dni ocenění 15.08.2023 schválením znaleckého posudku Ing. 
Pavla Hrubého č. 650 - 12 / 2023 ve výši 40 860 000 Kč, dle důvodové zprávy. 

 
Hlasování o usnesení: pro 14, proti 0, zdrželi se 7. 
 
Usnesení: 
ZM 7/13 ZM bere na vědomí, že za vnesení nepeněžitého vkladu vodohospodářského 

majetku specifikovaného ve znaleckém posudku č. 649 - 11 / 2023  a č. 650 - 12 / 
2023 ze dne 15.08.2023, odpovídající stavu ke dni ocenění 15.08.2023, 
zpracovaných znalcem Ing. Pavlem Hrubým v hodnotě 69 403 000 Kč společnost  
Vodovody a kanalizace Vsetín, a.s., IČ: 47674652, sídlem Jasenická 1106, 755 01 
Vsetín vydá městu Zubří níže uvedené akcie: 

 
počet akcií:     69 403 kusů 
druh akcií:     kmenové akcie 
podoba akcií:     listinné  
forma akcií:     na jméno s omezením převoditelnosti 
jmenovitá hodnota jedné akcie:  1 000 Kč 
emisní kurz jedné akcie:   1 000 Kč 

 
Hlasování o usnesení: pro 13, proti 0, zdrželi se 8. 
 
9. Dotace – prodejna COOP na Starém Zubří 
Pan Palacký: Dne 11.07. a 18.07. 2023 se na město Zubří obrátil generální ředitel Jednoty Vsetín 
pan Ing. Jurča s prosbou o řešení situace se ztrátovou prodejnou COOP na Starém Zubří. 
EO zjišťoval, jakým způsobem je možno prodejně pomoci, protože jde přece jen o specifickou 
situaci – není to prodejna v malé obci, kde občané nemají mnoho možností nákupu běžného zboží, 
a přesto je to naprosto stejné. 
V roce 2022 MPO ČR poskytlo prostřednictvím kraje dotace 100 000 Kč pro malé obce do 1 000 
obyvatel – toto kritérium samozřejmě Zubří nesplňuje. Rovněž nelze odkázat na blízké konkurenční 
obchody, protože ty jsou zejména pro starší občany velmi vzdálené. Také očekávání lepšího 
manažerského řízení prodejny se zřejmě jeví jako liché, neboť malý obrat při širším sortimentu pro 
uspokojení zákazníků s sebou v určité konstelaci přináší neřešitelný dopad fixních nákladů, 
přičemž zvyšování cen by zřejmě spirálu červených čísel nezastavilo, ba naopak. 
Po konzultaci s krajským úřadem bylo zjištěno, že pomoc lze realizovat prostřednictvím dotace na 
základě veřejnoprávní smlouvy v režimu de minimis. 
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Proto byla Jednota Vsetín vyzvána, aby podala žádost s návrhem smlouvy, který po úpravách EO 
společně se žádostí předkládáme v příloze.  
V případě schválení (RM doporučila na své 20. schůzi) ZM navrhujeme, aby byly použity 
prostředky, které zřejmě zbydou díky nevyčerpání participativních projektu, protože tam nicméně 
metodicky také patří. 
 
Diskuse:  
Pan Janků: město by do toho mluvit nemělo. To není naše. Tady jde spíše o princip, nechci, aby 
se to zvrhlo v nějaké dotace komukoliv. V Zubří jsou 4 prodejny Coop, my nevidíme, že pro to něco 
udělali. Jestli to chtějí pustit, tak to můžou dát do pronájmu. Nikomu obchod nenabídli, pokud vím. 
Prodejna tvoří obrat, ale pustit ji nechtějí. Tak to je divné. Ať nám dá Jednota karty na stůl, 4 
prodejny určitě nejsou v mínusu. To je nesmysl. 
Starosta: možná je to o zboží a zaměstnancích, to nedokážu říct. 
Pan Janků: nejsou ještě zdaleka využity všechny možnosti. 
Paní Piskořová: já se také připojím, pan Palacký zjišťoval, jak pomoct, proč si to neudělá Jednota 
sama? Pro ně to není důležité, cesty nehledají a my to máme řešit? 
Pan Plucnar: soukromé podniky by se neměly dotovat z města. 
Pan Krůpa: já jsem pro, aby se peníze zaplatily. 
Paní Oplatková: my jsme tady byli zvoleni proto, abychom hájili zájmy občanů. 
Pan Janků: my zde nemáme na stole, že Jednota zavírá, Jednota jen zkouší, jestli dostane dotaci. 
Neudělali nic, my zde nejsme před zavřením. 
Pan Randus: jsem pro odložení bodu, přizveme pana Jurču, vždyť nyní neznáme všechna fakta. 
Starosta: souhlasím. 
Pan Masařík: problém je, že tam chodí i málo lidí. Pojďme tedy s nimi jednat. Jsem také pro 
odložení bodu. 
 
Závěr: ZM se po diskusi domluvilo, že bude bod odložen. 
 
Hlasování o odložení bodu: pro 20, proti 0, zdržel se 1. 
 
10. Plán investic do roku 2025 - informace 
Pan Palacký: v rámci tvorby programu rozvoje města Zubří 2021 – 2025 byl sestaven 
rámcový plán investic v horizontu 2020 až 2024+. Tento plán, jehož vznik se datuje červnem 
2020 (revize 1 v příloze DZ), doznal značných změn. V současné době je zpracována 13. 
verze – také v příloze. Neklade si za cíl byt dogmatem, nicméně tento plán by měl být 
pokladem pro nový střednědobý výhled rozpočtu, který je připravován na 8. zasedání ZM, a 
každopádně by měl být základem pro stanovení investičních výdajů rozpočtu města Zubří 
pro rok 2024. 

Začátek tvorby rozpočtu je plánován jako každoročně na 11. září, dovoluji si očekávat, že ze 
strany zastupitelů seznámení se s tímto novým rámcovým programem bude impulzem pro 
předložení podnětů a připomínek. 

 Příloha:  seznam investic revize 1 (17. 06. 2020) 

  seznam investic revize 13 (25. 08. 2023) 

Diskuse: 
Pan Janků: my tu máme klidové centrum, pokud nedostaneme dotace, budeme to řešit nebo ne? 
Starosta: zatím jsme se o tom nebavili, co konkrétně bychom vypíchli a udělali a jak bychom 
postupovali. Ale postupně bychom ten projekt tak jak je i bez dotace, chtěli budoucna udělat.  
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Pan Zeman: já bych měl takový návrh, ať si každý zastupitel dá své připomínky, KRM se tímto taky 
zabývá, pokud by rada toto uznala za vhodné, že bychom to s panem Palackým dali dohromady, 
ale chce to nějaký systém a řád. Já bych to rozšířil i na rok 2026. 
Starosta: RM to probere na svém zasedání a dáme vědět výsledek.  
 
11. Závěrečný účet SMR za rok 2022 
Pan Palacký: V souladu s ustanovením § 39 odst. 11 zákona č. 250/2000 Sb., o rozpočtových 
pravidlech územních rozpočtů, ve znění pozdějších předpisů, předkládám Zastupitelstvu města 
Zubří schválený Závěrečný účet za rok 2022 Sdružení Mikroregionu Rožnovsko současně se 
zprávou Odboru interního auditu a kontroly Krajského úřadu Zlínského kraje č. 377/2022/EKO o 
výsledku přezkoumání hospodaření Sdružení obcí Mikroregionu Rožnovsko, IČ: 702 38 642 za rok 
2022. Zprávu Kontrolní komise SMR o výsledku kontroly hospodaření s majetkem SMR a jeho 
finančními prostředky za rok 2022 mikroregion nepředložil. 

Diskuse: nebyla vedena. 
 
Usnesení: 
ZM 7/14 ZM bere na vědomí dle ust. § 39 odst. 11 zákona č. 250/2000 Sb., o rozpočtových 

pravidlech územních rozpočtů, ve znění pozdějších předpisů, Závěrečný účet 
Sdružení Mikroregion Rožnovsko, IČ: 70238642, Rožnov pod Radhoštěm, 
Masarykovo náměstí 128, PSČ 756 61 a Zprávu o výsledku přezkoumání 
hospodaření č. 377/2022/EKO za rok 2022. 

Hlasování o usnesení: pro 18, proti 0, zdrželi se 0. Nepřítomen pan Jurajda, pan J. Holiš. J. Krupa  
 
12. Závěrečný účet SOMV za rok 2022 
Pan Palacký: V souladu s ustanovením § 39 odst. 11 zákona č. 250/2000 Sb., o rozpočtových 
pravidlech územních rozpočtů, ve znění pozdějších předpisů, předkládám Zastupitelstvu města 
Zubří schválený Závěrečný účet za rok 2022 Sdružení obcí Mikroregionu Vsetínsko, Zprávu č. 
371/2022/EKO Odboru ekonomického a oddělení kontrolního Krajského úřadu Zlínského kraje o 
výsledku přezkoumání hospodaření Sdružení obcí Mikroregionu Vsetínsko, IČ: 70238880 za rok 
2022 a Zprávu Revizní komise SOMV o výsledku kontroly hospodaření s majetkem SOMV a jeho 
finančními prostředky za rok 2022. 

Diskuse: nebyla vedena. 
 
Usnesení: 
ZM 7/15 ZM bere na vědomí dle ust. § 39 odst. 11 zákona č. 250/2000 Sb., o rozpočtových 

pravidlech územních rozpočtů, ve znění pozdějších předpisů, Závěrečný účet 
Sdružení obcí Mikroregionu Vsetínsko, IČ: 70238880, Vsetín, Svárov 1080, PSČ 
755 01 a Zprávu o výsledku přezkoumání hospodaření č. 371/2021/EKO za rok 
2022. 

Hlasování o usnesení: pro 18, proti 0, zdrželi se 0, nepřítomen pan Jurajda, pan J. Holiš, J. Krupa. 
 
Usnesení: 
ZM 7/16 ZM bere na vědomí dle ust. § 39 odst. 8 zákona č. 250/2000 Sb., o rozpočtových 

pravidlech územních rozpočtů, ve znění pozdějších předpisů Zprávu Revizní komise 
Sdružení obcí Mikroregionu Vsetínsko, IČ: 70238880, Vsetín, Svárov 1080, PSČ 
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755 01, o výsledku kontroly hospodaření s jeho majetkem a finančními prostředky 
za rok 2022. 

Hlasování o usnesení: pro 18, proti 0, zdrželi se 0, pan Jurajda, pan J. Holiš, J. Krupa. 
 
13. Změna ve složení Rady města Zubří 
Starosta: na 21. schůzi Rady města Zubří dne 30.08.2023 rezignoval na funkci člena Rady města 
Zubří pan Tomáš Konkoľ - viz příloha důvodové zprávy. Je to z pracovních důvodů. 
Pro další plnohodnotné fungování rady se jeví jako vhodné zvolit z řad zastupitelů nového 
člena/novou členku rady na tomto zasedání ZM. 
Jako způsob volby je potřeba odhlasovat variantu volby – veřejnou nebo tajnou. Navrhuje se 
veřejný způsob volby a na uvolněné místo člena rady je navržena paní Lucie Říhová.    
Pan Janků: vy jste tímto krokem měli šanci oslovit opozici a pak říkáte, že chcete něco napravovat. 
 
Diskuse: nebyla vedena. 
 
Usnesení: 
ZM 7/17       ZM bere na vědomí rezignaci pana Tomáše Konkoľa, nar.: 12.09.1988, Bořkova 

1148, Zubří, PSČ 756 54, na funkci člena Rady města Zubří ke dni 30.08.2023. 

Hlasování o usnesení: pro 20, proti 0, zdrželi se 1. 
 
Usnesení: 
ZM 7/18  ZM schvaluje veřejný způsob volby člena Rady města Zubří. 

Hlasování o usnesení: pro 21, proti 0, zdrželi se 0. 
 
Usnesení: 
ZM 7/19  ZM volí v souladu s § 84, odst.2, písm. m) zákona č.128/2000 Sb., o obcích (obecní 

zřízení), ve znění pozdějších předpisů členem Rady města Zubří paní Lucii Říhovou, 
nar.: 07.12.1982, Starozuberská 1435, Zubří, PSČ 756 54. 

Hlasování o usnesení: pro 15, proti 0, zdrželi se 6. 
 
14. Doplnění členů FV 
Tajemník: Na základě společného jednání starosty města s předsedy finančního a kontrolního 
výboru, předkládám ke schválení níže uvedené návrhy usnesení, které se týkají navýšení počtu 
členů ve výborech a následné jejich doplnění - zvolení o nové členy. Z 5 na 9. 

Diskuse: 
Starosta: důvod byl ten, že chyběly ve výborech informace. 
Pan Randus: já bych se přimlouval, abychom k tomuto bodu přistoupili jako k Jednotě a bod stáhli. 
Tajemník: bývá zvykem, že opozice má většinu a předsedu, to je v pořádku. Zbytek by měli být lidé 
z koalice, tak abyste si měli prostor vše prodiskutovat.  
Paní Piskořová: já bych měla poznámku, důvodová zpráva je nedostatečná, my jsme neměli žádné 
informace, proč se toto děje. Tady dost vázne komunikace. My si vytváříme domněnky. Já, když 
jsem zde byla poprvé, tak jsem byla v šoku z té averze. Nevím, ale jak z toho ven. Nevím, kde byl 
počátek. My jsme tu proto, abychom dělali vše nejlepší pro obec. Zatím je to jen hra.  
Starosta: mě to přišel jako normální požadavek doplnit členy do výborů. 
Tajemník: je vás 21, nejsem schopen se domluvit se všemi. To je nemožné. Ale můžeme se potkat 
a diskutovat o tom. Právě kvůli špatné komunikaci, když tam budou jen opoziční, se nezlepší nic.  
Pan Randus: pojďme ten bod odložit, setkejme se a domluvme se. 
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Starosta: snad se dokáže 9 lidí domluvit. 
Tajemník: počet není podstatný, důležitější je, jestli se chcete domluvit. 
Pan Krůpa: co vám na tom vadí, že tam bude 9 lidí. 
Starosta: já jsem pro hlasování o usneseních, nechci bod odložit. 
 
Závěr: ZM se po diskusi domluvila na odložení tohoto bodu. 
Hlasování o odložení bodu pro 14  
 
15. Doplnění členů KV 
Tajemník: na základě společného jednání starosty města s předsedy finančního a kontrolního 
výboru, předkládám ke schválení níže uvedené návrhy usnesení, které se týkají navýšení počtu 
členů ve výborech a následné jejich doplnění-zvolení o nové členy. 

Závěr: ZM se po diskusi domluvila na odložení tohoto bodu. 
Hlasování o odložení bodu pro 14  
 
16. Zpráva finančního výboru 
Pan Masařík: Finanční výbor ZM na svém 11. jednání projednal odvolání pana starosty Aleše 
Měrky proti výsledku kontroly provedené kontrolní skupinou FV na akcích „Hřiště s umělou 
trávou FC Zubří“ a „Rekonstrukce zubní ordinace v Lékařském domě“. Příslušná dokumentace 
je součástí zápisu z jednání, který členové ZM obdrželi emailem. FV k odvolání přijal toto 
usnesení: 
„Finanční výbor odvolání NEVYHOVUJE. Po přezkoumání námitek a následných informací 
poskytnutých panem starostou Měrkou na slyšení považuje FV připomínky/nálezy kontrolní 
skupiny k oběma kontrolovaným akcím nadále za důvodné.  
U akce tréninkového hřiště za nejdůležitější považuje FV zejména vyřešení změny smlouvy o 
právu stavby-specifikace stavby, o jejíž převedení může město požádat a jednoznačné 
stanovení výše ceny pro její odkup.  
U akce rekonstrukce zubní ordinace považuje FV za zásadní absenci smluvního vztahu před 
zahájením prací („provizorní smlouva“ neexistuje, každá musí být schválena RM) a nesprávné 
řešení víceprací objednávkami namísto řádných dodatků ke smlouvě schvalovanými RM. 
Finanční výbor navrhuje zastupitelstvu města pověřit vedení města úkolem zrevidovat potřebné 
mechanismy vedení a předložit návrh potřebných opatření.“ 
 
Diskuse: 
Pan Plucnar: město nepřistoupilo ke všemu úplně nejlépe.  
 
Usnesení: nebylo přijato. 
Hlasování o usnesení: pro 7, proti 4, zdrželi se 10. 
 
17. Diskuse: 
Prodej nemovitostí na území Zubří 
Pan Janků: já se vrátím k tomu předchozímu bodu. Nikdo z nás nemá právní vzdělání, navrhuji, 
aby tu byl nějaký právník a radil všem. Já jsem vás všechny informoval o prodeji domu u TGM, 
nikdo mi ani neodpověděl, kromě starosty, který mi napsal, díky za info. 
Starosta: probírali jsme to na RM, bavili jsme se o tom, nemyslíme si, že bychom chtěli tento dům 
odkupovat. Nemovitost k tomu nepotřebujeme. Myslím si, že je to už stejně prodáno. 
Pan Randýsek: potvrzuji slova starosty. My jsme řešili pouze uzavření brány.  
Pan Janků: další dům je na Horním konci, včetně pozemků, není z toho výstup žádný. Když ten 
dům zbouráme, tak máme 3 stavební místa. 
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Hřbitov – sběrná místa 
Pan Janků: sběrná místa -hřbitov, jak to vyřešíte? 
Starosta: posílíme na dušičky tříděný odpad? 
Pan Janošek: popelnici jsme zrušili, ale řeší se to velice těžko. Pokud to tam dáme, tak zase 
máme skládku. 
Starosta: vzadu je velký kontejner. 
Dlažba pod lavičky 
Pan Janků: lavičky v Zubří, dávám návrh na dlažbu pod lavičky, jedná se asi 30 laviček. 
Starosta: pan Janošek si to poznačí. 
Schody u klubu 
Pan Janků: schody u klubu, jaký to bude materiál? 
Pan Janošek: teraso leštěné. 
Smuteční obřadní síň 
Pan Janků: smuteční obřadní síň, jak tam budou řešeny schody? 
Starosta: pokud se osvědčí schody z terasa u klubu, tak bychom je dali i ke smuteční obřadní 
síni. 
Hřiště u školy - škoda 
Pan Masařík: hřiště u školy, možnost vymáhání škody po projektantovi, je to možné? 
Starosta: nevím, má to na starost pan Palacký. Pan Palacký prověří tuto možnost. 
 
Pan Masařík: my jsme připraveni s vámi spolupracovat. Bavme se. Prosím přijďte, když vás 
pozveme. 
 
18. Závěr: 
Starosta: děkuji všem, kteří se zúčastnili dnešního ZM.  Další ZM je plánováno na listopad 2023. 
 
 
V Zubří dne 05.09.2023 
 
 
Zapsala:        Ing. Michaela Wrobelová 
 
 
Ověřili:          Petr Randus 
 
                      
                     Radim Krůpa 
 
 
Četl:              Aleš Měrka 
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